
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  04-03-2025 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Ole 
 

Deltagere: Ole Rasmussen (3.B), Rikke Cramer Christiansen 
(3.B), Nanna Hardis (2.B), Nina Odgaard (4.A+7.A+9.A), Mette 
Bøge Hoffmann (1.A), Peter Karkov Nielsen (1.A), Martin 
Brandt Mølkjær (1.A), Thomas Høj, Flemming Nørgaard Amby, 
Martin Mose og Berit Berg. 
 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. 
deadline. 

Formid
-ling 
Hvem 

Professionelt tjek ind 5 min  Alle 

 
1. 

 
Godkendelse af referat fra 
januar 
 

 
5 min 

 
Godkendt 

Berit 

2. 
Nyt fra Martin 
Økonomi-Elever-Lærer. 

10 min 

 
Pædagog ansat i Bentes stilling og starter 1. april. 
Tidligere pædagogpraktikant ansat i Annikas 
sygefravær. 
Vi har mistet vores PPL-psykolog og har fået en 
vikar i 3 måneder. Hvorefter de har lovet os, at vi 
får en fast tilknyttet igen. 
 

Martin 
Mose 

3. 
Forplejning og 
mødestruktur 

15 min 

 
Rikke har et forslag:  
Droppe sommerafslutningsmenu og 
juleafslutningsmenu samt den ekstra time på 
disse dage. 
Der er flertal for at fortsætte med ekstra 
forplejning til afslutningerne. 
 

Rikke 

4. 
Skal elever have en cykel? 
Er det noget skolen 
kræver? 

15 min 

 
Der blev til ”Sammen om Frederiks” udtrykt 
holdning til at skolen skal anvende cykler i 
forbindelse med ture ud af huset. Skolen skal 
gennemføre forskellige trafikprøver bl.a. 
cyklistprøve i 6. klasse, så skolen skal igennem 
forskellige aktiviteter på alle klassetrin være med 
til at give eleverne cykelerfaring. 
Hvis vi kunne ”arve” nogle cykler, vil Peter 
gennemgå dem, så elever uden cykel kan låne. 
 

Martin 
B.M. 

5 

Præsentation af 
Skolebestyrelsen på 
forældremøder, (Punkt 3-5 
fra sidste møde) 

45 min 

 
Hvordan kan repræsentanter fra skolebestyrelsen 
give information om skolebestyrelsen uden at 
deltage på alle forældremøder. Det kan være en 
standard PowerPoint, der vises i stedet. 
Det vil være en god idé, at en repræsentant 
deltager på det første forældremøde i 0.  
 

Ole og 
Martin 
B.M. 



Nina, Mette og Nanna laver et bud på en 
PowerPoint til præsentation. 
 
Skal skolebestyrelsen give nogle punkter, der skal 
diskuteres på forældremøder, som f.eks. brug af 
cykelhjelm, festkultur, brug af mobiltelefoner mm. 
Det kunne være en folder til inspiration til 
forældremøder. 
Der er mere opbakning til forældremøder end til 
SSP-aftner i udskolingen, så emner vi vil have så 
mange som mulig forholder sig til/bliver enige om, 
skal med på forældremøderne. 
 
Martin B.M. vil gerne give et bud til næste møde 
med temaer og på fordeling af dem på 
klassetrin/afdeling. 
 

6 Næste skoleår 30 min 

 
Martin viser et udkast til skema for de enkelte 
årgange samt nye ringetider til næste skoleår ud 
fra det nye kvalitetsprogram. 
 

Martin 
Mose 

7 Evt.? 10 min  Alle 

 
Emner/punkter til 
kommende møder 

 

 
Bud på temaer til forældremøder, som 
skolebestyrelsen gerne vil have med. Martin B.M. 
Bud på præsentation af skolebestyrelsen. Nina, 
Mette og Nanna. 
 

 

 


